

嚟7-Eleven帶Rilakkuma™ 返屋企輕鬆煮蛋

Come to collect Rilakkuma™ Plush at 7-Eleven



# 7-ELEVEN x Rilakkuma™ 輕輕鬆鬆煮蛋中... Enjoy a Relaxed cooking...



「小雞」索繩袋



「輕鬆小熊」索繩袋



雞蛋多士「輕鬆小熊」



煎雞蛋「小白熊」



「小白熊」證件套



蛋包「小雞」



「輕鬆小熊」小銀包



© 2013 San-X Co., Ltd. All Rights Reserved. A Licensing Programme of RM™

購物滿HK\$20，可得印花1個；憑16個印花或6個印花加HK\$15，  
可換 **7-ELEVEN** 「熊雞蛋」Rilakkuma™ 系列一款！

You will receive one stamp upon purchase of HK\$20;  
16 stamps or 6 stamps plus HK\$15 to redeem a Rilakkuma™ plush.

\*詳情請參閱店內宣傳品。Please refer to in-store promotional items for details. 圖片只供參考，最終以實物為準。Images are for reference only. Real objects should be considered as final.





優惠價  
Special Price  
HK\$7.90  
/ 隻  
/ piece

(原價 Original Price: HK\$12.9)

憑此券可以優惠價HK\$7.9  
購買溫泉玉子1隻。

Purchase a 7-Signature Onsen Egg  
at special price of HK\$7.9 with this coupon.

優惠有效期至  
Offer is valid till  
15/6/2013

C



9

915250

012868



條款及細則 Terms and Conditions : • 必須以恒生enJoy卡付款方可享用此優惠  
• 此券不可兌換現金及不可與其他優惠同時使用 • 此券一經塗改或損毀，即時作廢  
• 此券只限使用一次 • 每次只可以使用此優惠券一張及不可累積使用 • 此券只適用於  
有售賣此貨品之7-Eleven店舖 • 請於付款前出示此券 • 數量有限，售完即止 • 如有任何  
爭議，恒生銀行有限公司及7-Eleven保留最終決定權 • Payment must be settled with  
Hang Seng enJoy Card in order to enjoy the offer • This coupon is not redeemable for  
cash and cannot be used in conjunction with other offers • This coupon will become  
invalid if it is altered or damaged in any way • Each coupon can only be used once • This  
coupon is valid for one time purchase and accumulative use is not applicable • This  
coupon is only applicable to 7-Eleven stores with this product • Please present this  
coupon before making payment • This offer is available while stocks last • Hang Seng  
Bank Limited and 7-Eleven reserve the right of final decision in case of any disputes.